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Město Ždírec nad Doubravou 

 

 
 

          Zápis ze 14. zasedání Zastupitelstva města Ždírec nad Doubravou 

   konaného dne 10. prosince 2024 v zasedací síni městského úřadu 
 

 

Přítomni: 14 členů zastupitelstva dle listiny přítomných 

  11 hostů - občané města 
 

 

Zápis o hlasování: x pro – x proti – x zdržel se hlasování 

1) Zahájení zasedání – určení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

Zasedání zahájil v 18:00 hod. starosta města Ing. Bohumír Nikl a celému zasedání předsedal. V krátkém 

úvodu starosta všechny přítomné přivítal a konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo svoláno v souladu se 

zákonem o obcích a jednacím řádem zastupitelstva města. Při zahájení bylo přítomno 14 zastupitelů, 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. Ze zasedání se omluvila paní Alena Koutná. 

Starosta navrhl zapisovatelem zasedání místostarostu Ing. Františka Němce, návrhovou komisi ve složení: 

Naděžda Turnhöferová, Martin Štěpánek, Ing. Robert Málek.  

Dále navrhl ověřovatele zápisu: Zdeňka Lédlová, Ing. Tomáš Kasal. 

K navržené návrhové komisi ani k návrhu ověřovatelů nebyly vzneseny žádné připomínky, starosta proto 

vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 1/14/24. 

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0 

2) Uzavření zápisu ze 13. zasedání zastupitelstva města 

Starosta informoval, že neobdržel připomínky k zápisu ze 13. zasedání a dotázal se, zda má někdo z členů 

zastupitelstva připomínky k zápisu ze 13. zasedání zastupitelstva.  

K zápisu nebyly připomínky, proto starosta nechal hlasovat o usnesení, kterým je uzavřen zápis 

ze 13. zasedání zastupitelstva města – usnesení číslo 2/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

3) Návrh programu zasedání 

Starosta předložil návrh programu zasedání schválený radou města na 49. schůzi dne 2. 12. 2024, který byl 

předem všem zastupitelům odeslán s podkladovými materiály. Z programu byl odstraněn jeden bod týkající 

se nákupu pozemků v lokalitě ulice U Pikulky z důvodu nedoručených podkladů od prodávajícího. Starosta 

se dotázal, zda má někdo další návrhy na doplnění programu. 

Protože nebyly podány žádné další návrhy na doplnění či změnu programu, starosta vyzval přítomné 

k hlasování o návrhu programu zasedání  - usnesení číslo 3/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

4) Zpráva o činnosti rady města v období od 24. 10. 2024 do 10. 12. 2024 

Místostarosta seznámil přítomné s činností rady města v období od 13. zasedání do 14. zasedání 

zastupitelstva města. Rada města se v uvedeném období sešla na třech schůzích, ze kterých jsou všem 

zastupitelům zasílány zápisy. Zápisy jsou také zveřejňovány na webových stránkách města.  

Ke zprávě o činnosti rady města nebyly dotazy, proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 4/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   
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5) Informace o stavu účtů a plnění rozpočtu města k 30. 11. 2024 a k 10. 12. 2024 

Starosta seznámil přítomné se stavem účtů města k 30. 11. 2024 a celkovým stavem účtů k 10. 12. 2024. Ke 

dni 10. 12. 2024 je na účtech dohromady 25 916 623,15 Kč. Z toho 12 mil. Kč je na termínovaném vkladu s 

uložením do 15. 1. 2025, úrok 2,85 %. Zbývá doplatit úvěr u České spořitelny ve výši 5 mil. Kč. 

Starosta dále představil průběh příjmů od začátku roku 2024. Příjmy rozpočtu jsou plněny dle plánu. Výdaje 

jsou nižší, nepodařily se např. nakoupit pozemky, jsou připraveny některé faktury za stavební práce, které 

budou hrazeny ještě v prosinci. 

K bodu programu nebyly dotazy a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 5/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

6) Investiční akce v roce 2024 

Starosta seznámil zastupitele s aktuálními informacemi ohledně průběhu investičních akcí v roce 2024. Do 

konce listopadu proběhly investice v celkové výši 18 462 920,84 Kč. Proběhly nákupy pozemků, nakoupena 

byla technika pro služby města (nosič kontejnerů s hydraulickou rukou, příkopové rameno, radlice na sníh), 

provedeny byly práce na zpevněných plochách u muzea v Horním Studenci, realizovány byly přechody pro 

chodce ve Ždírci nad Doubravou a v Benátkách. Ukončen je projekt zateplení KZ Horní Studenec, výstavba 

sloupů VO v Horním a Novém Studenci. Nově byla vybavena kuchyňka v hospůdce v Benátkách a 

dokončena je projektová dokumentace rekonstrukce KZM Ždírec nad Doubravou. 

Starosta také informoval o proběhlém jednání s firmou VAK Havlíčkův Brod o ČOV Ždírec nad Doubravou 

a intenzifikaci provozu kanalizace v oblasti ulice U Pikulky díky plánované výstavbě bytových domů a 

kulturního domu v dalších letech.  S firmou VAK HB byla také projednána problematika kanalizace a ČOV 

v místních částech, zejména pak v Kohoutově, Benátkách a Studenci. Starosta informoval o předpokládaných 

lhůtách, které k tomu má VAK HB a město je může jen obtížně ovlivňovat. K tomuto bodu se rozvinula 

diskuse ohledně nutnosti tuto problematiku řešit co nejrychleji a najít další kroky. Pan Ing. Michal Zvolánek 

upozornil, že odkládáním řešení se celý projekt bude prodražovat díky stále rostoucím cenám stavebních 

prací a materiálů. Starosta připomněl společné jednání obyvatel Studence a Podmoklan na vybudování 

společné kanalizace a ČOV pro Horní a Nový Studenec a Podmoklany. Plán rozvoje vodovodů a kanalizací 

Kraje Vysočina navrhuje společnou kanalizaci a ČOV pro Horní a Nový Studenec a Podmoklany. Vedení 

obce Podmoklany tuto variantu jednoznačně odmítá. V současné době město Ždírec nad Doubravou společně 

s VaK Havlíčkův Brod hledá jinou možnou variantu odvodu splaškové kanalizace z Horního a Nového 

Studence. Pan Robert Málek požádal, aby byl při každém zasedání zastupitelstva k této problematice 

věnován zvláštní bod a průběžně byly zastupitelům předloženy informace o dalších krocích v projednávání 

kanalizace a ČOV v Horním a Novém Studenci. Starosta upozornil na to, že při jiné variantě splaškové 

kanalizace v Horním a Novém Studenci je nutné požádat o změnu v PRVKUK Kraje Vysočina a změnu 

územního plánu města. 

Po proběhlé diskusi starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 6/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

7) Převod finančních prostředků pro Tatran Ždírec n. D. (realizace rekonstrukce zázemí) 

Starosta informoval zastupitele o připravené rekonstrukci zázemí v kabinách na stadionu Tatran, které bude 

probíhat ve spolufinancování z dotace z Fondu Vysočiny ve výši 250 000 Kč.  Na další části nákladů se bude 

podílet město Ždírec nad Doubravou formou finančního příspěvku pro Tatran Ždírec nad Doubravou. Jedná 

se o částku 664 591 Kč. Rekonstrukcí bude opraven a zhodnocen majetek města.  

K bodu jednání nebyly vzneseny připomínky, proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 7/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

8) Poskytnutí dotace pro Tatran Ždírec n. D. 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí o dofinancování provozních nákladů ve výši 100 000 Kč. Tatran nemá 

dostatečné finanční prostředky z důvodu neplánovaného výpadku příspěvků od několika důležitých sponzorů 

v roce 2024. Proto by Tatran potřeboval na překlenutí situace tento finanční příspěvek. Pan Martinec 

připomněl některé výpadky příjmů klubu a podpořil příspěvek pro Tatran Ždírec nad Doubravou. 
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K bodu jednání nebyly vzneseny další připomínky, proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 8/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

9) Rozpočtové opatření č. 17/2024 

Starosta seznámil zastupitele s položkami rozpočtového opatření č. 17/2024.  Rozpočtovým opatřením se 

navyšují celkové příjmy a výdaje rozpočtu města na rok 2024 o částku 3 858 224,80  Kč.  Na straně příjmů je 

hlavní položkou přijatá dotace od SFDI na výstavbu přechodů ve Ždírci nad Doubravou a v Benátkách. Další 

dotace je na odpadové hospodářství z Fondu Vysočiny a na vybavení stavebního úřadu výpočetní technikou. 

Doplněny jsou také přijaté poplatky za komunální odpad a věcná břemena.  

Na straně výdajů jsou náklady na úpravu požárně bezpečnostního řešení objektů, kde je plánovaná FVE, dále 

náklady na příspěvek a dotaci pro Tatran Ždírec nad Doubravou, nákup termokamery pro JPO II a dohody o 

provedení práce JPO. Většina prostředků je převedena na rezervu.  

K bodu jednání nebyly vzneseny připomínky, proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 9/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

10) Územní plán – změna č. 7 – standardizace 

Starosta předal slovo panu Špinarovi, který seznámil přítomné s požadovanou úpravou územních plánů (ÚP) 

všech obcí do jednotného standardu provedení. Bez tohoto kroku nelze provádět jakékoliv další změny ÚP. 

Změna č. 7 ÚP je podpořena dotací od MMR. Nyní je v běhu také změna č. 8 a sbírají se podněty pro změnu 

č. 9 ÚP. 

K bodu jednání nebyly vzneseny další připomínky, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 10/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

11) Rozpočet ZŠ a MŠ Ždírec nad Doubravou na rok 2025 

Starosta informoval o provozních nákladech školy. Na rok 2025 jsou nepatrně nižší díky levnějším energiím. 

Na druhou stranu je v plánu také investice do provedení úpravy vestibulu v roce 2025 dle již zpracovaného 

grafického návrhu. S úpravami vestibulu je počítáno v rozpočtu města na rok 2025. 

Po krátké diskusi starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 11/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

12) Příspěvky spolkům na činnost v roce 2025 

Starosta seznámil zastupitele s žádostmi o dotace, dary a příspěvky na činnost spolků a organizací v roce 

2025.  Žádosti projednal finanční výbor a určil výši příspěvků k jednotlivým žádostem. Souhrn je uveden 

v příloze č. 1  k usnesení č. 12/14/24. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 12/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

13) Investiční akce a opravy majetku v roce 2024 

Starosta seznámil zastupitele s plánem investičních akcí připravených na rok 2025. Některé investiční akce 

jsou podpořeny dotacemi a bude vhodné je realizovat. Dvě akce jsou již vysoutěžené a schválené radou 

města. Pro další budou průběžně dokončovány projektové dokumentace a následně realizovány.  

K realizaci v roce 2025 jsou navrženy tyto akce:  Podzemní kontejnery - ulice V Údolí a U Pikulky, mostová 

váha pro SD, nádoby na tříděný odpad a kompostéry ve spolupráci se Svazkem obcí Podoubraví, 

elektromobil pro pečovatelskou službu, FVE - DPS Nad Řekou 560 a areál Tatran, nákladní auto pro služby 

města, osvětlení Tatran - tréninkové hřiště, ozvučení Tatran, hřbitov dlažba, místní komunikace U Pikulky – 

část, škola vestibul, rekonstrukce místní komunikace u ČOV a oprava mostu, ZTV Benátky 2 RD, VO 

Studenec a místní části, úsekové měření Kohoutov a další. Důležitou položkou je také nákup pozemků.  

V plánu je příprava také těchto projektů a studií: ZTV Nový Studenec-15 RD, projekt ulice Spojovací, 

Přechod u kruhového objezdu, Místní komunikace v ulici U Pikulky, studie na zástavbu v ulici U Pikulky, 
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místní komunikace u ČOV, studie multifunkčního kulturního centra, studie a projekt školní kuchyně, 

Bikepark – projekt, Benátky náves – projekt, Nový Studenec hřiště. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 13/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

14) Rozpočet města na rok 2024  

Starosta seznámil zastupitele s návrhem rozpočtu města na rok 2025. Předpokládáme daňové příjmy ve výši 

77 329 tis. Kč. Nedaňové příjmy jsou předpokládané ve výši 10 942 700 Kč. Kapitálové příjmy jsou 

naplánovány na 14 613 836 Kč. Přijaté transfery budou 36 264 449,62 Kč včetně konsolidace  

139 149 985,62 Kč. Celkové příjmy rozpočtu města na rok 2024 jsou naplánovány na 108 669 985,62 Kč bez 

konsolidace. Výdaje v jednotlivých paragrafech jsou naplánovány na 117 589 985,62 Kč bez konsolidace. 

Rozpočet je naplánován včetně splátek úvěru ve výši 5 000 000 Kč a počítáme se zůstatkem na účtech ke 

konci roku 2024 ve výši 13 920 000 Kč.  

Výsledný schválený rozpočet byl proti návrhu upraven takto: 

příjmy rozpočtu +100 tis. Kč (dotace volby), výdaje rozpočtu + 8,4 mil. Kč (z toho dotace volby + 100 tis. 

Kč, nákup pozemků +8,3 mil. Kč), stav účtu k 31. 12. 2024 + 8,3 mil. Kč. 

K bodu programu nebyly vzneseny další připomínky, proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 14/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

15) Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2026 - 2027 

Starosta seznámil zastupitele s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu města na roky 2026 – 2027. 

Střednědobý výhled je důležitý např. v případě žádání o úvěr. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 15/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

16) Vyhláška č. 2/2024 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

Místostarosta informoval zastupitele o aktuálním vývoji odpadového hospodářství. Vzhledem k neustále se 

zvyšujícím nákladům se doplatek na odpadové hospodářství také začíná navyšovat, proto navrhuje rada 

města navýšit poplatek o 24 Kč. Množství komunálního odpadu se meziročně navýšilo přibližně o 30 tun, 

zvýší se tedy i skládkovací náklady. Obdobně po jednání s firmou AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. 

budou navýšeny poplatky za tunu uložení směsného odpadu a stejně i poplatky za výsyp kontejnerů 

s tříděnými odpady. 

V minulých letech město na odpadové hospodářství doplácelo nemalé prostředky. Aby nedošlo k navýšení 

této částky v příštím roce, je nezbytné poplatek za obecní systém odpadového hospodářství navýšit. K tomu 

je vydána nová vyhláška upravující výši poplatku. Ostatní důležité parametry vyhlášky se nemění. 

Po krátké diskusi starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 16/08/23.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

17) Vyhláška č. 3/2024 o regulaci provozní doby hostinských zařízení 

Místostarosta informoval zastupitele o nové připravené vyhlášce, která reguluje provozní dobu hostinských 

zařízení. Nová vyhláška nahradí již zastaralou OZV 1/2015, která neodpovídá aktuálním právním předpisům. 

Aktuálně sice nejsou s provozní dobou podniků nikde problémy, protože většinou podniky zavírají dříve než 

v minulosti, ale pro jistotu tuto OZV navrhl přijmout. 

K bodu programu nebyly připomínky a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 17/08/23.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

18) Nákup pozemků v k.ú. Horní Studenec  

Starosta informoval zastupitele o nabídce lesních pozemků v Horním Studenci. Jedná se o pozemky 

o celkové výměře 21 967 m2. Nabídková cena je 15 Kč za m2. Na části pozemku rostou náletové dřeviny po 

těžbě kůrovcových stromů, na části rostou listnaté dřeviny. Jedná se o investici do dalekého budoucna. 
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K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 18/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

19) Prodej části pozemku par. č. 324/1 v k.ú. Ždírec n. D.  

Starosta seznámil zastupitele s žádostí o nákup pozemku v průmyslové zóně. Rada města navrhuje tento 

pozemek neprodávat. Pozemek je možné žadateli pro požadované účely pronajmout. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 19/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

20) Prodej stavebních pozemků pro rodinné domy v Kohoutově 

Starosta informoval zastupitele o dalších zájemcích o 2 stavební parcely v Kohoutově. Zájemci o pozemky  

byli obesláni a od náhradníků se vrátily dvě kladné odpovědi. Těmto zájemcům je možné pozemky prodat. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 20/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

21) Prodej části pozemku v k.ú. Údavy par. č. 315/45 a pozemků par. č. 315/34 a 367 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí o nákup pozemků v Údavech v sousedství domu č.p. 25. Osadní výbor 

Údavy tuto žádost projednal a neshledal důvody, proč požadované pozemky neprodat. S prodejem tedy 

souhlasí. Rada města také navrhuje pozemky prodat.  

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 21/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

22) Kupní smlouva na nákup pozemku par. č. 275/39 v k.ú. Ždírec nad Doubravou 

Starosta informoval zastupitele o kupní smlouvě připravené pro nákup pozemku od Správy železnic s.o., 

Cenu pozemku již schvalovalo zastupitelstvo města, nyní je připravena ke schválení a k podpisu kupní 

smlouva. Město potřebuje pozemek pro budoucí výstavbu chodníku k vlakovému nádraží. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 22/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

23) Žádost o bezúplatný převod pozemku par. č. 16/1 v k.ú. Kohoutov u Ždírce n. D. 

Starosta informoval zastupitele o nabídce bezplatného převodu pozemku ve vlastnictví státu. Pozemek 

sousedí s hasičským hřištěm a bude výhodné, aby byl ve vlastnictví města. Zastupitelstvo města musí 

odsouhlasit podání žádosti o převod tohoto pozemku do vlastnictví města. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 23/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

24) Plán společných zařízení v k.ú. Ždírec nad Doubravou 

Starosta informoval zastupitele o probíhajících kompletních pozemkových úpravách v katastrálním území 

Staré Ransko. Plán společných zařízení řeší zejména revitalizaci Městeckého potoka a navazující prvky. Plán 

společných zařízení malou částí zasahuje do katastrálního území Ždírec nad Doubravou. Jedná se zejména o 

vedlejší cestu, která zasahuje krátkým úsekem až do k.ú. Ždírec nad Doubravou. Další prvek, který je plánem 

řešen, je zrušení suchého poldru v oblasti řeky Doubravy nad mostem k Pobočnému rybníku.  

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 24/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

25) Poskytnutí odměny pro uvolněné členy zastupitelstva města 
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Slova se ujal radní pan Ing. J. Uchytil a informoval zastupitele o návrhu radních poskytnout starostovi a 

místostarostovi mimořádnou odměnu za práci na investičních akcích a jejich řízení včetně získání dotací pro 

tyto projekty. Pan Ing. T. Kasal ještě navrhl zveřejnit pro hosty výši měsíční odměny uvolněných zastupitelů. 

Pan Ing. J. Pavlíček upozornil, že se jedná o veřejně dostupný údaj a lze ho najít na internetu.  

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 25/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 12 - 0 - 2 (zdrželi se Nikl, Němec) 

26) Delegace zástupců města na valné hromady obchodních společností 

Starosta seznámil zastupitele s návrhem na delegování zástupců města na členskou schůzi LDO Přibyslav a  

na valné hromady společností VAK Havlíčkův Brod a VAK Chrudim, které se budou konat v průběhu roku 

2025. Na valné hromady může být delegován i kdokoliv ze zastupitelů. Nikdo neprojevil zájem. 

Po krátké diskusi starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 26/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

27) Osadní výbor Nové Ransko 

Starosta informoval o návrhu nové předsedkyně osadního výboru a novém členu osadního výboru v Novém 

Ransku. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 27/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

28) Stanovení termínů zasedání zastupitelstva v roce 2025 

Starosta seznámil zastupitele s návrhem termínů konání zasedání zastupitelstva města v roce 2025.  

Zastupitelé neměli připomínky a starosta je vyzval k hlasování - usnesení číslo 28/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

29) Kulturní a společenské akce v roce 2025 

Starosta seznámil zastupitele s plánem konání kulturních a společenských akcí v začátku roku 2025. Na 

začátku roku je připravována Tříkrálová sbírka. Dále jsou plánovány oslavy výročí přidělení znaku a titulu 

města, během kterých proběhne výstava o uplynulé době a program Úsměvy Zdeňka Trošky. Připravuje se 

také promítání v kině, v lednu a v únoru to budou zejména filmy zaměřené pro děti. Pro seniory bude opět 

připravena oslava v rámci MDŽ a v jarních měsících setkání seniorů.  Během roku proběhne jarmark a hlavní 

událostí by mělo být setkání rodáků a oslavy výročí hasičů ve Ždírci nad Doubravou a v Horním Studenci. 

Po krátké diskusi starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 29/14/24.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

30) Diskuze 

Starosta následně zahájil diskusi.  

Pan Ing. M. Zvolánek požádal, zda je možné zabývat se dál přechodem pro chodce u základní školy, zejména 

pak možností prodloužení doby svícení do 7:30 v období, kdy veřejné osvětlení vypíná cca 7:15 hod. 

Paní Mgr. M. Pavlíčková vysvětlila, proč je důležité zachovat pouze jeden vchod do budovy školy pro žáky. 

Upozornila také na skutečnost, že žáci by měli již v 7:25 hodin  být v učebně ve svých lavicích. 

Pan Ondřej Málek poděkoval za podporu hasičů, aktuálně obdržela JPO novou termokameru a seznamuje se 

s jejím používáním. 

Pan Martinec informoval, že Ranský rybník je již přepsán v katastru nemovitostí na LDO Přibyslav.  LDO 

Přibyslav zvažuje odkoupení majetku Lesního družstva jednotlivců v Železných Horkách. Probíhají práce na 

výstavbě podkrovních bytů na sídle firmy LDO Přibyslav. 

Pan Pátek ocenil podporu sportovních aktivit pro mládež a příspěvky pro spolky pracující s mládeží. 

Paní Moravcová poděkovala za spolupráci s městem.  

Paní Coufalová poděkovala za práci Služeb města. 
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Pan Pešava připomněl otázku řešení režimu chodníku na Nové Ransko.  

Pan Pejřimovský ocenil výši rozpočtu města k počtu obyvatel v porovnání s většími městy. 

Pan starosta informoval o petici Osadního výboru Benátky k odstranění obrubníků u vybudovaných sloupů 

veřejného osvětlení. Pan starosta upozornil, že vše, co je vybudováno v Benátkách, odpovídá projektové 

dokumentaci, která byla schválena Policií ČR, Státním fondem dopravní infrastruktury, ŘSD a NIPI BP, 

o.p.s.  Peticí se bude zabývat rada města, kontrolní výbor a stavební komise. K zaslané petici připraví pan 

starosta oficiální vyjádření. 

31) Závěr 

Plánovaný termín 15. zasedání zastupitelstva města je naplánován na čtvrtek 6. února 2025 v 18:00 hodin.  

Pan starosta na závěr poděkoval přítomným členům zastupitelstva i hostům za účast a v 21:50 hodin zasedání 

zastupitelstva města ukončil.  

 

 

 

 

 

   Zdeňka Lédlová, ověřovatel, v. r.               Ing. Tomáš Kasal, ověřovatel, v. r.   

 

 

 

 

 

Ing. Bohumír Nikl, starosta, v. r.           


